

PARFIX CARE STAR

SREDSTVO ZA REDOVNO ČIŠĆENJE I ODRŽAVANJE LAKIRANIH DRVENIH PODOVA / WOODEN FLOORS INTENSIVE CLEANER / СРЕДСТВО ДЛЯ РЕГУЛЯРНОЙ ОЧИСТКИ И УХОДА ЗА ЛАКИРОВАННЫМИ ДЕРЕВЯННЫМИ ПОЛАМИ



RS

Intenzivno višenamensko sredstvo za redovno čišćenje i održavanje lakiranih drvenih podova. Takođe, efikasan je za upotrebu na PVC-u, linoleumu, melaminu, mermeru itd. Uspesno otklanja prljavštinu, crne tragove od obuće i različite mrlje, ne ostavljajući tragove i mirise u okruženju. Parfix Care Star je neutralno sredstvo za čišćenje sa dodatkom specijalnih nanočestica, koje garantuju tretiranim površinama dubinsko čišćenje i dugotrajno delovanje, čak i u prisustvu kućnih ljubimaca.

- Dubinsko čišćenje i dugotrajno dejstvo
- Idealno čak i u prisustvu kućnih ljubimaca

INFORMACIJE O PROIZVODU:

Boja proizvoda: roze

Način upotrebe: Rastvoriti 3 poklopca u 1 litar vode. Za tešku prljavštinu rastvorite do 6 čepova u 1 litar vode, ili izvršite čišćenje mesta nerazblaženim proizvodom. Koristite PARFIX CARE STAR kad god hoćete da očistite pod.

Skladištenje i rok upotrebe: U originalnom zatvorenom pakovanju na temperaturi između +10°C i +25°C, jedna godina.

Upozorenje: Držati van domašaja dece. U slučaju da je neophodna medicinska pomoć, imajte pri ruci ambalažu ili etiketu proizvoda. EUH210 bezbednosni list dostupan na zahtev. P102 Čuvati van domašaja dece. P101 Ako je potreban medicinski savet, sa sobom poneti ambalažu ili etiketu proizvoda.

Potrošnja: 500m²/L

Pakovanje: 1L

Transportno pakovanje: 12/480

ENG

Intensive multipurpose cleaner for the regular cleaning and maintenance of lacquered wooden floors. It is also effective for use on PVC, linoleum, melamine, marble, etc. It successfully removes dirt, black shoe marks and various stains, without leaving residues or odors in the environment. Parfix Care Star is a neutral cleaner enriched with special nanoparticles that ensure deep cleaning and long-lasting action on treated surfaces, even in the presence of pets.

- Deep cleaning and long lasting action
- Ideal even in the presence of pets

INFORMATION ABOUT THE PRODUCT:

Product color: Pink

Directions for use: Dilute 3 capfuls in 1 liter of water. For heavy dirt, dilute up to 6 capfuls in 1 liter of water, or spot-clean using the undiluted product. Use PARFIX CARE STAR whenever you want to clean the floor.

Storage and shelf life: One year in the original sealed packaging at a temperature between +10°C and +25°C.

Warning: Keep out of reach of children. If medical advice is needed, have the product container or label at hand. EUH210 Safety data sheet available on request. P102 Keep out of reach of children. P101 If medical advice is needed, have product container or label at hand.

Coverage: 500 m²/L

Packaging: 1 L

Transport packaging: 12/480



RUS

Интенсивное многофункциональное средство для регулярной очистки и ухода за лакированными деревянными полами. Также эффективно для применения на ПВХ, линолеуме, меламине, мраморе и т. д. Эффективно удаляет грязь, чёрные следы от обуви и различные пятна, не оставляя следов и запахов в помещении. Parfix Care Star — нейтральное чистящее средство с добавлением специальных наночастиц, обеспечивающих глубокую очистку обработанных поверхностей и длительное действие даже при наличии домашних животных.

- Глубокая очистка и длительное действие
- Идеально подходит даже при наличии домашних животных

ИНФОРМАЦИЯ О ПРОДУКТЕ:

Цвет продукта: розовый

Способ применения: Развести 3 колпачка средства в 1 литре воды. При сильных загрязнениях развести до 6 колпачков в 1 литре воды или выполнить локальную очистку неразбавленным средством. Используйте PARFIX CARE STAR каждый раз, когда необходимо очистить пол.

Хранение и срок годности: Один год в оригинальной закрытой упаковке при температуре от +10°C до +25°C.

Предупреждение: Хранить в недоступном для детей месте. При необходимости обращения за медицинской помощью иметь при себе упаковку или этикетку продукта. EUN210 Паспорт безопасности предоставляется по запросу. P102 Хранить в недоступном для детей месте. P101 При необходимости обращения за медицинской помощью иметь при себе упаковку или этикетку продукта.

Расход: 500 м²/л

Упаковка: 1 л

Транспортная упаковка: 12/480